
 

 

Månadsmöte 2/10 2023          

Närvarande: Jonas Lindemann, Stefan Jansson, Andreas Sjööberg, Albin de Koster, Jonas Lidén, Tim 
Friis och Jenny Svedung  

 

1. Om vi ska ha kvar burgarna nästa år så är det önskemål om lämpligare storlek på brödet.  
2. Vi pratade om laguppställningen inför sista omgång på serien och hur vi får ihop lag Ɵll serien 

inför 2024. Anmäl gärna ert intresse om ni redan nu vet aƩ ni vill köra nästa år. Behövs även 
förare inför helgens omgång! 

3. Avstämning på medlemmar som har problem med Gobraap:en. 
4. Vi pratade om öppeƫder på höstlovet, öppet lämpliga dagar om vädret Ɵllåter. 
5. Vi pratade om vad ”jag” som TA har för ansvar när vi göra våra dagar bakom disken. VikƟgast 

är aƩ se Ɵll aƩ alla har en gilƟg licens! Räcker inte aƩ kolla i Gopraap:en (den är inte synkad 
med Svemo) utan de ska visa upp gilƟg Svemolicens. 

6. Planering och brainstorming inför medlemshelgen 14-15/10. 
7. Många ”Visa upp oss” akƟviteter framöver, höstlov – öppen arena/prata om vår förening, 

kanske hyrcrossen öppen en dag? 
8. Skapa sponsorsida på hemsidan, text + supporterklubben 
9. Vi bestämde aƩ vi skulle ha månadsmöte året runt för aƩ hålla igång sammanhållningen och 

driva klubben framåt löpande. Ev inget möte 4/12 eŌersom det ligger direkt eŌer årsmötet.  

 

 

Bakom tangenterna 
Jenny ѡѢѣѤ 


